

Title (en)

FACADE PANEL AND WALL BUILT WITH FACADE PANELS.

Title (de)

FASSADENPLATTE SOWIE MIT FASSADENPLATTEN HERGESTELLTES WANDELEMENT.

Title (fr)

PLAQUE DE FACADE ET PAROI FABRIQUEE AVEC DES PLAQUES DE FACADE.

Publication

EP 0182823 A1 19860604 (DE)

Application

EP 85902461 A 19850515

Priority

DE 3418145 A 19840516

Abstract (en)

[origin: DE3418145A1] The façade panels (10, 26) are provided with folds (12, 30) on their sides. Said folds form grooves in the bearing area of the façade elements (10, 26) arranged edge to edge, and wherein is introduced an armour layer (24) which will be coated with mortar. The façade plates (10, 26) are provided on their upper surface with facing elements (22). Facing elements (22) will also be secured on the connection zones so as to give the aspect of a continuous weather-proof wall.

Abstract (fr)

Les plaques de façade (10, 26) comportent sur leurs côtés des creusures (12, 30). Ces dernières forment des rainures dans la zone d'appui des éléments de façade (10, 26) mis bord à bord, dans lesquelles est introduite une couche d'armature (24) qui sera enduite de mortier ultérieurement. Les plaques de façade (10, 26) comportent sur leur surface supérieure des éléments de parement (22). Des éléments de parement (22) sont aussi fixés ultérieurement sur les zones de liaison de manière à donner l'impression d'une paroi continue qui résistera longtemps aux intempéries.

IPC 1-7

E04F 13/08

IPC 8 full level

E04F 13/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04F 13/0862 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8505396A1

Cited by

CN1059250C

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 3418145 A1 19851121; AT E32618 T1 19880315; DE 3561667 D1 19880331; EP 0182823 A1 19860604; EP 0182823 B1 19880224;
WO 8505396 A1 19851205

DOCDB simple family (application)

DE 3418145 A 19840516; AT 85902461 T 19850515; DE 3561667 T 19850515; DE 8500168 W 19850515; EP 85902461 A 19850515